
Zagreb,l2. Iipnla 2017 .

Kiasa: 003-06/17-0frcL
Urbroj : 251-12l-07 -17 -6

Zapisnik
42. sjednice Skolskog odbora, odrlane u ponedjellak 12.lipnja 2017 . godine, s
podetkom u 14,30 safi.
Prisutni: gdarvana Sutej, g. Ivan Mihovec, gda Mirj anaDl,aja, g. Dragi zenko,
gda Vesna Palijan, grla Nada Mi5ulin, ravnatelji ca - gda Silvana Galinovii i
tajntca SnjeZana Kundih - zapisnidar.
Odsutna: gda Jelena Tomi6 Jovii

Predsjednik SO - g. Dragi Zenko pozdravlja prisutne i predIal,e dnevni red:
1. IJsvajanje zapisnika 4L sjednice SO
2. Potvrdivanje/Dono5enje Odluke o povladenju prijedloga Odluke o

rzmJenama Statuta i dono5enje Prijedloga odluke o izmjenama Statuta
3. Dono5enie Pravilnika o video nadzoru
4. Razno

Ad. 1.) zapisnik4l. sjednice So je usvojen jednoglasno bez izmjena.

Ad. 2.) Tajnica je upoznala ukratko prisutne s pristiglim dopisom Gradskog
ureda u kojem se traLi donoSenje Odluke o povladenju prijedloga Odluke o
izmjenama Statuta i Dono5enje prijedloga odluke o izmjenama Statuta.
U skladu s navedenim Skola je obvezna donijeti Prijedlog Odluke o izmjenama
Statuta (novi- uskladen s mi5ljenjem Odbora za Statut, Poslovnik i propise od
17 .03.2017 . godine).
Izradenje novi Prijedlog Odluke koji je dostavljen dlanovima SO, uzpoziv za
sjednicu.
Takoder je SO obvezandonijeti Odluku o povladenju Prijedloga odluke o
izmjenama Statuta koji je upuien na 50. sjednicu Gradske skup5tine Grada
Tagreba u sazivu 2013-2017.
SO na5e Skole je takvu Odluku o povladenju donio na39 sjednici i potrebno je
istu na ovoj sjednici potvrditi kako bi se uputila na Gradsku skup5tinu ujedno s
novim Prijedlogom Odluke o izmjenama Statuta.
Daje se na usvajanje prijedlog Odluke o izmjenama Statuta i potvrdivanje
Odluke o povladenju prijedloga Odluke o izmjenama Statuta (donesene na39.
sj. So).

Zakliu('ak: Jednoglasno se donosi Odluka o povladenju prijedloga Odluke
o izmjenama Statuta koji je bio upu6en na 50. sjednicu Gradske skup5tine
Grada Zagreba i donosi Prijedtog odluke o izmjenama Statuta (novi).
(Dokumenti u privitku Zapisnika u tajni5tvu).



ad. 3.) Tajnica je upoznala prisutne s obvezom Skole daizradi interni op6i akt -
obzirom da posjeduje video nadzor.
Video nadzor se koristi u svrhu zaltite na radu, zaitite ranika i udenika, a u cilju
smanjenja broja ozljeda, kao i smanjenje rizika od krada, rezbojstava i sl.
Pripremljen je Pravilnik o video nadzoru kojim se, izmedu ostalog ureduje i
nadin prikupljanja, obrada i duvanje osobnih podataka kori5tenjem sustava
video nadzora. Pravilnik je dan na prethodnu suglasnost predstavnici
Radnidkogvtjeca- gdi Vlasti Sorii, Prethodna suglasnost je dana 09. lipnja
2017 . godine.
Nakon kratke rasprave, Pravilnik o video nadzoru se daje na usvajanje.

Zakljui,ak: Jednoglasno se usvaja Pravilnik o video nadzoru.

ad.4.) Gda Ivana Sutej, predstavnica VR je izvijestila prisutne da je na sjednici
Vije6a roditelja postavljeno pitanje yezano uz sanaciju jednog prozora - po
cijeni od cca 28.000,00 kn.
Prije svega je,na sjednici VR, postavljeno pitanje visoke cijene izradejednog
prozora, a zatim i pitanje izrade samo jednog prozora od ukupno cca 80 duplih
prozora + 3 0-tak j ednostrukih.
Obzirom da se vec dul,e vrijeme razmatrapitanje sanacije prozora, dlanica VR
gda A.D.P. je prezerrtiralajo5 dvije ponude radi usporedbe cijene, koje su
znatno povoljnije.
Ravnatelj raana naprijed rznrjeto, obavje5tava prisutne da je iz Gradskog ureda
pristigla Odluka kojom su odobrena sredstva za sanaciju jednog prozora s

navedenim iznosom. Skola je upu6ena na licenciranog stolara _ Izvodada ( radi
po uputi Gradskog ureda na drugim Skolama u Gradu). Takoder je istaknula da,
obzirom da sanacijuplaca Grad Skola nema utjecaja na odabir rzvodada i cijenu.
Istide i da GU vec duLiniz godinaznaproblem stolarije nazgradi Skole i da bi
se trebalo s radnjamavezanimuz sanacijuprozorakrenuti od jeseni.
Skola br moida mogla imati ve6e ovlasti kada bi se, eventualno uspjela
osigurati financijska sredstva izEIJ fondova.
G. D. Zenko smatra da bi se trebalo ,,okrenuti" fondovima, medutim
ravnateljica istide da su i u takvim angaLmanima potrebna odredena vlastita
sredstva u nekom postotku. Obzirom da su za sanacquproznrana zgradi
potrebna velika financijska sredstva i sami mali postotak vlastitih sredstava je
Skoli nemoguie osigurati iz vlastitih prihoda.

Sjednica je zavr5ila u 15,15 sati

Zapisnitar!,

l'M/,
SnjeZanfKundih


